















Preisliste der Leistungen Bergwacht der Tschechischen Republik
Pricelist of the Mountain Rescue of the Czech Republic
Ceník speciálních výkonů Horské služby ČR, o.p.s.

1.	 Einsatz der Bergwacht in der Station der Bergwacht	50 €
	 Treatment at the Mountain Rescue Station	
	 Zásah HS na stanici Horské služby	
2.	 Einsatz der Bergwacht außerhalb der Station der Bergwacht bis zu 3 km zum/vom Einsatzort und bis zu 3 Einsatzkräften	200 €
	 Treatment and transport from/to the place of the accident, less than 3 km and up to 3 members of the Mountain Rescue staff	
	 Zásah HS mimo stanici Horské služby do 3 km z/do místa zásahu a do 3 záchranářů.	
3.	 Einsatz der Bergwacht außerhalb der Station der Bergwacht; mehr als 3 km zum/vom Einsatzort oder es beteiligen sich 4-10 Einsatzkräfte am Einsatz	400 €
	 Treatment and transport from/to the scene of the accident, more than 3 km or between 4 to 10 members of the Mountain Rescue staff	
	 Zásah HS mimo stanici Horské služby nad 3 km z/do místa zásahu nebo se zásahu zúčastní od 4 do 10 záchranářů	
4.	 Bei Einsätzen von mehr als 10 Einsatzkräften wird zur Grundgebühr gemäß Punkt 3 hinzugerechnet ◆ pro Person und pro angefangener Std. einschließlich notwendiger Transport	20 €
	 Operation with more than 10 members of the Mountain Rescue Service staff as additional costs to Point 3 ◆ per every person and per every started hour, including transportation	
	 Při nasazení více než 10 záchranářů se připočte k základní sazbě v bodě 3. ceníku ◆ za osobu a za každou započatou hodinu zásahu včetně nutných transportů	

Gültigkeit ab 01.01.2020 • Valid from January 1st, 2020 • Platnost od 1.1.2020

Patrik Jakl
Hauptmann - Director - Ředitel
Horská služba ČR, o. p. s.



Horská služba ČR, o.p.s.
543 51 ŠPINDLERŮV MLÝN 260
DIČ: CZ 27467759